
 Protokół Nr XVII/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie
z dnia 31 października 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 1512

Zamknięcie obrad – godz. 1915

Ad. 1

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 
radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).
 
Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do protokołu Nr XV z dnia 30 września 2011 roku sesji RM i 
przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:

Głosowało15 radnych:   za – 15    przeciw –  0    wstrzymał się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący RM zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10 
 DRUKU NR 11, tj: projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

Statucie Organizacyjnym Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w 
Radkowie. Burmistrz wyjaśnił, że w związku z chorobą dyrektora należy 
wprowadzić stanowisko zastępcy dyrektora. Rada pracownicza i związki 
zawodowe wydały w tym zakresie pozytywne opinie

 DRUKU NR 12, tj: projektu uchwały w sprawie podpisania porozumienia o 
wzajemnej współpracy między Gminą Radków i Gminą Mońki. Burmistrz 
wyjaśnił, że pomysł powstał w wyniku wielu działań, gdyż od dawna gmina 
szukała partnera w tamtym rejonie. Burmistrz uzupełnił swą wypowiedź o 
informację na temat położenia i historii Gminy Mońki.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem wniosku zgłoszonego przez Burmistrza: 

Głosowało 15 radnych:  za – 15     przeciw –  0    wstrzymało się – 0.

Ad.6

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 30 września 2011 roku do 28 października 2011 roku (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).

S. Hajłasz –  odniósł się do złożonego sprawozdania Burmistrza w sprawie 
rozwiązania umowy użytkowania wieczystego działek położonych w Radkowie z 
Fundacją „Teraz Życie”. Fundacja „Teraz Życie” istnieje na terenie Radkowa od 2005 
roku i zostały jej przekazane w użytkowanie wieczyste duże tereny a z wypowiedzi 
Burmistrza wynika, że użytkowanie wieczyste zostało wygaszone na kilku działkach. 
Radny zapytał, co z pozostałymi działkami. 

Burmistrz –  przeżył osobisty zawód, że wielki program, wielkie działania skończyły 
się fiaskiem. Część działek została zagospodarowana przez gminę i dalej 
realizowany jest program miasteczka aktywnego seniora. Burmistrz może jedynie 
przeprosić, jeżeli Rada uważa, że trzeba to zakończyć to Burmistrz nie ma więcej nic 
do powiedzenia.

S. Hajłasz - mając na uwadze rozwiązanie z Fundacją „Teraz Życie”  umowy 
użytkowania wieczystego w zakresie dotyczącym większości działek, które miały być 
zagospodarowane na cele publiczne z zakresu ochrony zdrowia radny w imieniu 
Komisji Rewizyjnej wniósł o przyjęcie wniosku, że Rada Miejska w Radkowie mając 
na uwadze fakt, iż Fundacja „Teraz Życie” nie ma możliwości zrealizowania koncepcji 
uchwalonej przez Rade Miejską w roku 2005 wnosi do Burmistrza o podjecie działań 
mających na celu rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego z Fundacją w 
zakresie pozostałych działek oddanych w użytkowanie wieczyste na potrzeby w/w 
koncepcji. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił Przewodniczącego RM o 
przegłosowanie wniosku.

Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie wniosek:
Głosowało 15 radnych: za -13   przeciw - 0  wstrzymał się –  2 –  wniosek został 
przyjęty.

J. Gorczycki –  odniósł się do sprawozdania międzysesyjnego w sprawie 
przemieszczenia drogi Gajów –  Tłumaczów, radny poprosił o szczegóły nowego 
projektu.

Burmistrz –  uważa, że są momenty, kiedy trzeba wybrać mniejsze zło. Na dzień 
dzisiejszy droga na odcinku przed kamieniołomami za Gajowem od wzniesienia pod 
gardzieniem schodzi bardzo stromo do Tłumaczowa i jest to ciągły problem w okresie 
zimowym z jej utrzymaniem w przejezdnym stanie. Droga do Gajowa jest tylko 
jednostronna i na tym odcinku jest utrzymana a na drugim odcinku drogi przekracza 
wszelkie możliwości a właściciel drogi Starostwo Powiatowe rękami Powiatowego 
Zarządu Dróg odżegnuje się i stawia tablice. Drugim argumentem aby podjąć 



dyskusje jest funkcjonowanie zakładu Strateg Capital i kamieniołomu Tłumaczów, 
droga po części przechodzi koło złoża i nastręcza wiele trudności obu stronom. 
Podczas rozmowy z prezesem Burmistrz zaproponował możliwość powrotu do starej 
koncepcji przerzucenia drogi po terenach o niskim pochyle po terenach gminnych. 
Burmistrz uważa, że przyjęcie nowego projektu stworzy możliwość całorocznej 
przejezdności przez drogę oraz droga nie przebiegałaby przez kamieniołom. 
Burmistrz będzie na spotkaniu u Starosty, aby omówić dalsze działania w zakresie 
podziału drogi, podjęcia prac projektowych i zmian planistycznych na 
zagospodarowanie pod budowę drogi. Pozostanie do rozstrzygnięcia kwestia, kto 
docelowo będzie gospodarzem tej drogi.

Ad.7

Burmistrz –  wyjaśnił, że problem został przedstawiony na posiedzeniach komisji. 
Burmistrz dodał, że akcja zima 2011/2012 będzie przebiegała w systemie zbliżonym 
do dotychczasowego, zostaną wyłonione podmioty gospodarcze. Burmistrz wymienił 
miejscowości na terenie gminy, które będą obsługiwane przez podmioty gospodarcze 
(informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad.8

T. Pawłowski –  dyrektor GCKSiT –  złożył sprawozdanie z działalności Gminnego 
Centrum Kultury, Sportu i Turystyki za sezon 2011 r. (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego 
sprawozdania.

Nikt z obecnych nie miał pytań.

Ad. 9

O godz. 1815 w obradach sesji uczestniczyło 14 radnych – z obrad sesji zwolniła się 
radna Krystyna Sypień.

J. Przybył – złożył sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej oraz Gimnazjum 
w Radkowie przygotowane przez poprzednich dyrektorów za rok szkolny 2010/2011 
(informacje stanowi załącznik do protokołu). 

B. Sobczyńska –  złożyła informację o funkcjonowaniu Zespołu Szkół w Ścinawce 
Średniej z oddziałami integracyjnymi w roku szkolnym 2010/12011 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).

M. Kaleta –  Białas –  złożyła sprawozdanie z pracy Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej w roku 2010/2011(informacja stanowi załącznik 
do protokołu). 



M. Ciechanowicz –  złożyła sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Wambierzycach za rok szkolny 2010/2011 (informacja stanowi 
załącznik do protokołu).

E. Mihilewicz –  złożyła informację o funkcjonowaniu Gminnego Przedszkola 
Publicznego z grupą żłobkową w Radkowie w roku szkolnym 2010/2011 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).

L. Jagódka – kierownik referatu kultury i sportu - złożyła informację o stanie realizacji 
zadań oświatowych gminy Radków w roku szkolnym 2010/2011 (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 

Burmistrz –  podziękował dyrektorom za złożenie sprawozdań. Burmistrz stwierdził, 
że koszty utrzymania oświaty dochodzą do krawędzi, nakłady na oświatę w roku 
2011/2012 sięgną 9.000.000,00 zł a wyniki ani drgnęły. Burmistrz poprosił 
dyrektorów o zapoznanie się z przedstawionym sprawozdaniem przez L. Jagódkę, z 
którego wynikają bardzo ważne sygnały.

O godz. 1836 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1847.

Burmistrz –  wręczył dyplomy uznania oraz nagrody pieniężne sołtysowi wsi Ratno 
Górne i sołtysowi wsi Tłumaczów oraz sołtysowi wsi Ścinawka Dolna - 
miejscowości wyróżniły się podczas obchodów święta plonów.

Ad. 10

DRUK NR 1 –  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków na lata 2011 – 2021.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projekt uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw -0 wstrzymało się – 0.



Druk NR 2 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2011 
rok.
 
Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14   radnych:   za – 14       przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 - w sprawie podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy dwóch głosach wstrzymujących.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy dwóch głosach wstrzymujących.
M Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14   radnych:    za –  12       przeciw –  0      wstrzymało się – 2.

DRUK NR 4 - w sprawie stawek podatku od środków transportowych.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały..
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –  14       przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 –  w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej.  

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało14 radnych:    za –  14      przeciw –  0     wstrzymało się –    0.

DRUK NR 6 –  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Dolnośląskiemu na zadanie pn.: „Likwidacja obszarów wykluczenia 
informacyjnego i budowa Dolnośląskiej Sieci Szkieletowej”.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisje RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
 K. Przybycień–  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy jednym głosie 
wstrzymującym.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –  14       przeciw –  0      wstrzymało się –  0.



DRUK NR 7 –  w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2012.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za –  14        przeciw –  0       wstrzymało się –   0.
 
DRUK NR 8 –  w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie bonifikaty przy 

sprzedaży gminnego udziału w nieruchomości. 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrz o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Burmistrz –  wyjaśnił, że uchwała dotyczy nieruchomości gruntowej zabudowanej 
położonej w Ścinawce Dolnej, nieruchomość stanowi własność Gminy w udziale ¼. 
Procedura wszczęcia sprzedaży nieruchomości na wniosek najemcy nie została 
sfinalizowana z powodu uchylania się przez pozostałe osoby od protokołu rokowań. 
Gmina chce podjąć próbę, aby zagospodarować zaniedbaną nieruchomość dla 
innych osób. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

DRUK NR 9 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/45/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 13 maja 2011 roku w sprawie przyjęcia do realizacji projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka. 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
K. Przybycień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

DRUK NR 10 w sprawie zasad finansowania przedsięwzięć związanych z 
usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Radków. 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 
uchwały.

Burmistrz –  wyjaśnił, że zaczyna się proces likwidacji azbestu, którego na terenie 
gminy bardzo wiele zalega. Gmina otrzymała na finansowanie zadania środki z 
WFOŚiGW we Wrocławiu w wysokości 68.550,00 zł. W pierwszym etapie programu 
zostanie zrobiony wykaz miejsc, w których azbest jest złożony, zbadanie tych miejsc 
i zdeponowanie w mogielnikach, w drugim etapie zostanie zrobiony wykazu miejsc 
do usunięcia azbestu na obiektach należących do gminy. WFOŚ finansuje zadanie w 
85% do wartości całego programu a 15% powinien zabezpieczyć właściciel azbestu 
lub gmina. Gmina zabezpieczy środki w kwocie 34.000,00 zł na ten rok, które 
zostaną wykorzystane w szczególnych miejscach i dla ludzi którzy nie dofinansują 
zadania z różnych przyczyn. Na terenie całej gminy złożonych wniosków przez 
mieszkańców i przeprowadzone badania przez komisje koszty utylizacji całego 
azbestu zalegającego na wszystkich obiektach sięgną około 8.500.000,00 zł. (łącznie 
z odbudową).    

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:    za –   14    przeciw –  0     wstrzymało się -  0.

DRUK NR 11 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Organizacyjnym 
Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie. 

Burmistrz – wyjaśnił, że zaszła nagła konieczność uszczegółowienia organizacyjnego 
zakładu. Jest sprawą pilną powołanie zastępcy dyrektora, aby zakład funkcjonował. 
Wchodzi ustawa o gospodarce śmieciowej, która ureguluje stan na terenie gminy 
Wniosek został złożony przez dyr. GZUP nie ma przeszkód gdyż rada pracownicza i 
związki zawodowe wydały pozytywne opinie.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 12 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy 
między Gminą Radków i Gminą Mońki.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało się –0.



Ad.11

Informacje z analizy oświadczeń majątkowych złożonych w roku 2010.

Przewodniczący RM poinformował, że stosownie do art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym wszystkie zobowiązane podmioty złożyły 
do Rady Miejskiej informacje z analizy oświadczeń majątkowych złożonych w roku 
2011. W związku z powyższym w Biurze Rady można zapoznać się z następującymi 
informacjami:

 Wojewody Dolnośląskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
przez Przewodniczącego RM w Radkowie i Burmistrza M i G Radków 
(informacja stanowi załącznik do protokołu)

   z analizy oświadczeń majątkowych przekazanych przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Nowej Rudzie (informacja stanowi załącznik do protokołu)

  z analizy oświadczenia majątkowego przekazanego przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kłodzku (informacja stanowi załącznik do protokołu)

 z analizy oświadczenia majątkowego przekazanego przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Wałbrzychu (informacja stanowi załącznik do protokołu).

 Burmistrza Miasta i Gminy Radków z analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez zastępcę burmistrza, skarbnika gminy, sekretarza gminy, 
dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne z upoważnienia Burmistrza w roku 2011 
(informacje stanowią załącznik do protokołu)

  z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w 
Radkowie w roku 2011 (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 12 
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

S. Hajłasz –  wystąpił z wnioskiem do dyr. GCKSiT o rozważenie możliwości 
prowadzenia w Centrum Inicjatyw Wiejskich w Ścinawce Górnej zajęć dla dzieci.

T. Pawłowski – poinformował, że trwają przygotowania, aby na wszystkich obiektach 
w poszczególnych miejscowościach uruchomić pewne fragmenty działalności 
GCKSiT.

J. Gorczycki – odniósł się do sprawozdania Burmistrza w sprawie Internetu, zapytał 
kto będzie administratorem strony.

Burmistrz – wyjaśnił, że administratorem będzie Gminne Centrum Inicjatyw Wiejskich 
w Ścinawce Górnej. Gmina będzie ponosić koszty a każda miejscowość będzie miała 
wpływ na stronę. Gmina podpisała umowę i zostały przyznane środki.

Ad. 13

Interpelacje radnych.
Nie wpłynęły.



Ad. 14
Sprawy różne.

Burmistrz –  odczytał pismo prezesa Zarządu Oddziału Dolnośląskiego TPD 
dotyczące uhonorowania Pani Cz. Jarzyńskiej medalem im. Komisji Edukacji 
Narodowej.   

Ad. 15

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XVII sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk  Bogumił Kuczyński
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